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Obec Libhošť

Libhošť č. 1, 742 57 Libhošť
tel.č.: 556 730 319 | e-mail: obec@libhost.cz

Z Á P I S
31. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť

konané dne 8. 12. 2021 v Libhošť - Trámový sál od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.
Zpracováno v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 o ochraně fyzických osob v souvislosti se

zpracováním osobních údajů a o volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně
osobních údajů).

Doba jednání: 18:10 - 19:00 hodin
Přítomno: 9
Omluveni: 6
Neomluveni: -
Předsedající: Ing. Jiří Petrovský
Zapisovatel*: Mgr. Nicole Váňová
Ověřovatelé zápisu: Roman Lacina, Ing. Jaromír Vašíček

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Zapisovatelka Mgr. Nicole Váňová přivítala v 18:10 hodin všechny přítomné a upozornila, že ze zasedání bude
pořizován zvukový i obrazový záznam. V době zahájení bylo přítomno 9 členů ZO. Omluven byl Pavel Čapka,
Naděžda Demlová, Mgr. Martina Jalůvková, Mgr. Radka Krumpochová, Josef Klos a Ing. Tomáš Kulčák.
Informace o konání 31. zasedání byla zveřejněna na úřední desce obce od 30. listopadu do 8. prosince 2021,
dále na elektronické úřední desce, v obecních vývěskách a na webu obce.

2. Schválení programu

Zapisovatelka zasedání předala slovo starostovi obce Ing. Jiřímu Petrovskému, který bude nadále zasedání
řídit. Starosta obce následně přivítal přítomné zastupitele i občany.

Starosta poté dále konstatoval, že nepřišel žádný návrh na doplnění programu, přesto se ale táže přítomných
zastupitelů i občanů, zda někdo nemá návrh na změnu či doplnění programu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje program 31. zasedání ZO Libhošť tak, jak byl předložen.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 31/2021/Z-1 bylo schváleno.

3. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

Podle ustanovení § 95 zákona o obcích se o průběhu zasedání zastupitelstva obce pořizuje zápis, který musí být
pořízen nejpozději do 10 dnů po skončení zasedání. Zapisovatelkou zasedání je Mgr. Nicole Váňová. Zákon
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o obcích také stanoví, že zápis o průběhu zasedání podepisují určení ověřovatelé.
Ověřovateli zápisu z tohoto zasedání navrhuji členy zastupitelstva obce Romana Lacinu a Ing. Jaromíra
Vašíčka (určeno podle abecedního pořádku).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť určuje jako zapisovatelku zasedání Mgr. Nicole Váňovou a jako ověřovatele
zápisu z 31. zasedání Zastupitelstva obce Libhošť určuje členy zastupitelstva obce Romana Lacinu a
Ing. Jaromíra Vašíčka.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 31/2021/Z-2 bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání

Starosta informoval Zastupitelstvo obce Libhošť, že se jedná o mimořádné zasedání ZO a tedy kontrola
ze strany KV k plnění usnesení z minulého zasedání ZO neproběhla. Kontrola bude provedena do dalšího
řádného zasedání ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí informace o neprovedené kontrole KV k plnění usnesení
z minulého zasedání ZO z důvodu mimořádného termínu ZO.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 31/2021/Z-3 bylo schváleno.

5. Dodatek ke Smlouvě o poskytnutí dotace "Chodníkové těleso podél silnice III/46433 Libhošť -
SEVERNÍ ETAPA a JIŽNÍ ETAPA"

Starosta předložil Zastupitelstvu obce Libhošť Dodatek č. 1499/B1/2021/1 a č.1499/B2/2021/1 ke Smlouvě
o poskytnutí finančních prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2021 na akci
„Chodníkové těleso podél silnice III/46433 Libhošť – Jižní a Severní etapa“. Tyto dodatky jsou vypracovány
ze strany SFDI (poskytovatel dotace) z důvodu schválených méně a víceprací schválených Dodatkem č. 2 a č. 3
SoD na akci "Chodníkové těleso podél silnice III/46433 Libhošť – Jižní a Severní etapa". Nová výše dotace pro
akci Chodníkové těleso podél silnice III/46433 Libhošť – Jižní etapa je 12.094.043,- Kč a nová výše dotace pro
akci Chodníkové těleso podél silnice III/46433 Libhošť – Severní etapa je 4.549.695,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje Dodatek č. 1499/B1/2021/1 ke Smlouvě o poskytnutí finančních
prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2021 na akci „Chodníkové těleso
podél silnice III/46433 Libhošť – Jižní etapa“ – ISPROFOND 5817510203, který upravuje výši dotace
na 12.094.043,- Kč a pověřuje starostu podpisem.

Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje Dodatek č. 1499/B2/2021/1 ke Smlouvě o poskytnutí finančních
prostředků z rozpočtu Státního fondu dopravní infrastruktury na rok 2021 na akci „Chodníkové těleso
podél silnice III/46433 Libhošť – Severní etapa“ – ISPROFOND 5817510204, který upravuje výši dotace
na 4.549.695,- Kč a pověřuje starostu podpisem.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 31/2021/Z-4 bylo schváleno.
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6. Dodatek ke Smlouvě o poskytnutí dotace "Kanalizace v obci Libhošť - 2. etapa, Lokalita Malá
Vídeň"

Starosta předložil Zastupitelstvu obce Libhošť Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 13391811 o poskytnutí podpory
ze Státního fondu životního prostředí České republiky na akci „Kanalizace v obci Libhošť - 2. etapa, Lokalita
Malá Vídeň", který upravuje výši dotace na 11.304.057,- Kč. Úprava výše dotace byla z důvodu přechodu obce
na plátcovství DPH v průběhu plnění SoD a schválených dodatků SoD.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě č. 13391811 o poskytnutí podpory
ze Státního fondu životního prostředí České republiky na akci „Kanalizace v obci Libhošť - 2. etapa,
Lokalita Malá Vídeň", který upravuje výši dotace na 11.304.057,- Kč a pověřuje starostu podpisem.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 31/2021/Z-5 bylo schváleno.

7. Diskuze, závěr

Starosta předložil Zastupitelstvu obce Libhošť doručené tabulky k nabídce jako podklad k Dodatku č. 1
koncesní smlouvy. Změny uvedené v podkladech pro dodatek jsou v objemu čištěné vody, a to ve var. 1) z 50
tis. m3 na 53 tis.m3 s cenou za stočné 52,66 Kč s DPH a ve var. 2) z 50 tis.m3 na 55 tis.m3 s cenou za stočné
50,74 Kč s DPH.

Starosta dále konstatuje, že od minulého týdne, kdy bylo zastupitelstvem schváleno samoprovozování, zajistili
všechny potřebné kroky jako je zahájení správního řízení pro samoprovozování, živnostenské oprávnění,
výběrové řízení pro obsazení pracovních pozic a podklady pro inzeráty pro další pracovníky. Na smlouvách
s občany začal pracovat zastupitel Roman Hanzelka. 

Jaroslav Šimíček se táže, zdali je to tedy nějaký závazek ročního odběru za uvedenou cenu. Co se stane, když
se ten závazek nevyčerpá? Starosta konstatuje, že nyní máme regionální cenu, která už je na rok 2022 zvýšená.
Jejich minulá nabídka byla o odběru 50 tis. m3, ale chyběly jim tam 3 tis. m3, což si uvědomili a nyní doplnili
podklady. V tuto chvíli firma plně pod smlouvou čistí 45 tis. m3, lokalita "Malá Vídeň" přidá cca 5 tis. m3 a již
řešené čtyři menší lokality budou činit cca 3 tis. m3. Firma tedy přehodnotila nabídku na vyšší m3. Pokud by ale
roční odběr byl ve skutečnosti menší, mají ze zákona povinnost přepočítat cenu. Vyúčtování by probíhalo
v rámci ročního vyrovnání a rozdíl vyšší ceny by firma žádala uhradit přímo od občanů. Občané tedy nemají
jistotu. I z tohoto důvodu je lepší, když to bude provozovat obec. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libhošť bere na vědomí doručené informace k dodatku koncesní smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 31/2021/Z-6 bylo schváleno.

Miloslava Blažková se táže, zdali nově zakoupený malotraktor bude sloužit k čištění chodníků, protože z části
zasahuje přes chodník. Starosta reaguje s tím, že dnes probíhal ořez stromů, které zasahovaly do profilu
chodníků a z toho důvodu jel traktor jedním kolem po chodníku a druhým kolem po cestě. Jinak je
tento malotraktor přesně pro šíři našich chodníků, tj. 1,5m. Miloslava Blažková se dále táže, zdali je nutné
chodníky solit, když je na nich břečka. Stačilo by to jen odhrnout nebo posypat štěrkem. Starosta odpovídá, že
prvně byly chodníky vyhrnuty a poté se solily. Je to rovněž kvůli bezpečnosti chodců. Solí se i císařská cesta,
ze které ta sůl bude pravděpodobně dopadat i na chodník. Je to první zima, musíme to vyzkoušet a uvidíme. 

Tomáš Belica se táže, v jakém stavu je výstavba bytů na Salaši, protože se tam řeší stále nějaké spory. Starosta
odpovídá s tím, že stavebník požádal obec o vyjádření se ke zpevnění komunikace s tím, že náklady si uhradí
žadatel sám. Tamní sousedé si stěžovali, že šíře komunikace neodpovídá. Tuto záležitost budeme řešit
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na nejbližší schůzi rady obce, kde si od stavebníka vyžádáme přesné zaměření a vyjádření od stavebního
úřadu. 

Miloslava Blažková se táže, jaká je situace s dlužníkem D*** K***. Starosta odpovídá s tím, že se postupovalo
dle usnesení zastupitelstva, tzn. že věc byla předána k exekučnímu řízení a je to v rukou právníků. Minulý
týden se dlužník ozval obci s tím, že to chce do konce roku celé doplatit a zdali je to možné. Roman Hanzelka
konstatuje, že dlužník chce nejspíš využít možnost vyhlášené amnestie na úroky a další poplatky. Starosta
konstatuje, že dohoda o uznání dluhu je platná do konce tohoto roku, dlužník ji chce tedy pravděpodobně
splnit. 

Starosta se táže, zdali má někdo z přítomných nějaké dotazy. Nikdo z přítomných již žádné dotazy neměl a
proto starosta ukončuje dnešní zasedání.

Datum vyhotovení: 10. 12. 2021
Ověřovatelé: Roman Lacina   ............................................................
 

Ing. Jaromír Vašíček   ............................................................
 
Starosta Ing. Jiří Petrovský   ............................................................
 


